
 

 
 

 
 

 
 
 

W odpowiedzi na pismo proszę powołać się na nr sprawy: BR.003.198.2021    

Dotyczy: Odpowiedź na korespondencję nr MZUK.21266.2021 uruchomienia 
punktów pobierania wody na cmentarzu komunalnym przy ul. Wrzosowej (2) 

Szanowna Pani, 

w odpowiedzi na Pani pismo w sprawie ograniczeń w dostępie do punktów poboru 

wody na terenie Cmentarza Komunalnego w Łabędach przy ulicy Wrzosowej,  

Miejski Zarząd Usług Komunalnych informuje, że postulaty dotyczące konieczności 

racjonalnego gospodarowania zasobami wodnymi pojawiają się systematycznie 

zarówno w przestrzeni publicznej jak i medialnej. Były one także często formułowane 

podczas różnego rodzaju spotkań zarówno z przedstawicielami mieszkańców  

jak i  organizacji społecznych, którym bliskie są postawy proekologiczne. MZUK jako 

instytucja o daleko idącym stopniu świadomości ekologicznej stara się zawsze 

wychodzić naprzeciw takim postulatom, dając swoim działaniem właściwy przykład. 

Jednocześnie pragnąc zapewnić wszystkim odwiedzającym groby bliskich możliwość 

swobodnego korzystania z dostępu do wody, uruchomiono takie ujęcia,  

aby ich odległość od przeważającej większości miejsc pochówku nie przekroczyła 

kilkudziesięciu metrów.    

Ponieważ kwestie dotyczące konieczności ograniczenia zużycia wody są regularnie 

podnoszone w przestrzeni medialnej, MZUK nie informował w formie pisemnej 

odwiedzających cmentarze o powodach nie udostępniania wszystkich ujęć wody.  

Powody te były przedstawiane zainteresowanym w bezpośrednich rozmowach – 

zarówno indywidualnych jak i telefonicznych. Natomiast przed wejściem na teren 
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cmentarza umieszczono szczegółowe informacje o lokalizacji czynnych punktów 

poboru wody.  

Informujemy ponadto, że ograniczenie punktów poboru wody na cmentarzu nie miało 

związku z ograniczeniami covidowymi. Informacje potwierdzające taki związek pojawiły 

się przy ujęciach wody w ubiegłym roku i były efektem zaleceń SANEPID-u w związku 

z panująca wówczas sytuacją epidemiczną. Informacje te były bezpośrednim 

odzwierciedleniem ówczesnego stanu wiedzy o możliwościach i sposobie 

rozprzestrzenia się wirusa. 

Z poważaniem 

Tadeusz Mazur 

Dyrektor MZUK 

(-) podpisano elektronicznie 
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